
Mäntynummen koulun sisäilmaryhmän kokous    

 

 

Aika       4.10.2022 klo     8:15-9:00 
Paikka           Etäyhteys 
  
Esityslista: 
  

1. Kokous avattiin klo 8.17 
2. Puheenjohtajan, sihteerin ja pöytäkirjan tarkastajien valitseminen 

pj Elina Kaitajoki sihteeri Marjo Ojajärvi 
pöytäkirjantarkastajia ei valittu, pöytäkirja tarkastetaan ennen seuraavaa kokousta kaikkien 
kokouksessa läsnäolleiden kesken sähköpostin välityksellä. 

3. Edellisen kokouksen muistion läpikäyminen ja hyväksyminen 
hyväksytään 

4. Esityslistan läpikäyminen ja hyväksyminen 
5. Käyttäjien edustajien ja rehtorien arvio sisäilmatilanteesta 

Piesala: Ilmeisesti ilmanvaihto toimii aikaisempaa paremmin, siivouksen tasossa 
edelleen ja varaston tilanne aiheuttaa huolta. 
Lallinaho: Entinen opon huone ( Y 14 luokan vieressä oleva pieni tila), huoneessa 
on avattava ikkuna, kun huoneessa aletaan työskentelemään. Huoneessa haisee 
viemäri. Ilmastointilaitteet hurisevat äänekkäästi, laitetta voi säädellä. 
Piesala: hallintokäytävältä sekä alakoulun puolelta ilmastointi pois, aiheutti 
poissaoloja henkilöstössä. 

 
Kaitajoki: oireilu vaihtelee riippuen siitä, miten pitkään ongelmallisissa tiloissa on 
oleskeltu tai työskennelty. Korvausilmalaitteet: säädetään tuottamaan korvaavaa 
ilmaa.Viemärin haju=> ilmastolaitteen säätäminen täytyy tarkastaa, tehdään ilmoitus 
tilapalveluun (Minna käy katsomassa tilan ja tarvittaessa ilmoitus tilapalveluun) 
Piesala: varastossa käydään, siellä ei oleskella kuin muutama minuutti. Varastossa 
voi joskus oppilas tehdä kokeen( noin 30-45 minuuttia).Varaston pöytätasoilla on 
opetuskäytössä tarvittavaa materiaalia, joka vaikeuttaa siivoamista. 

6. Kouluterveydenhuollon arvio tilanteesta 
Ei paikalla 

7. Työterveyshuollon arvio tilanteesta 
Ei paikalla 

8. Kiinteistöhuollon toimenpiteet 
Matti Peltonen: 20.9. on ollut palaveri siitä, mitä pitäisi tehdä. Uuden rakentaminen menee 
muutaman vuoden päähän, nykyisen rakennuksen pitää olla kunnossa, jotta talossa 
voidaan työskennellä. Kysely lokakuun puolessa välissä antaa tietoa, onko kesän ajan 
korjaukset auttaneet. 

9. Elina Kaitajoki / Inspectorsec Oy tehdyt toimenpiteet ja olosuhdearvio 
Sisäilmakyselyyn vastausaikaa 17.10. saakka, pyritään selvittämään, onko kesän ajan 
korjaukset auttaneet. Sisäilmakyselyn tuloksia käytetään uuden koulurakennuksen 
päätösten tekemisessä. 

10. Muut asiat 
Johanna Puro, ympäristöterveyspäällikkö: Ympäristöterveydenhoidossa on tiedossa 
Mäntynummen koulun tilanne. Nykyinen koulurakennus pyritään pitämään siinä kunnossa, 
jossa voidaan työskennellä. Puro ilmoittaa Elinalle henkilön, joka jatkossa tulee 
osallistumaan Mäntynummen koulun sisäilmakokoukseen. 

11. Seuraava kokous  8.11. klo 8.15 

 



12. Kokouksen päättäminen klo 8.50. 
 


